

Oplev Mandø's historie, natur og sæler



Dagstur

Eftermiddags-
og aftentur

Tag traktorbussen fra Vester Vedsted til Mandø og nyd turen på flere kilometer hen over Vadehavet for til sidst at passere øens høje dige. Her er det lige, at uret holder op med at gå. Tiden står fuldstændig stille.....

Kom med på en guidet gåtur på en km. Hør om øens spændende historie og det at bo på en ø. På rundvisningen ses møllen, kirken og Mandø Museum.

Tag på sælsafari med hestevogn og oplev sælerne i Vadehavet. Se hvordan sælerne nyder det på sandbankerne eller nysgerrigt svømmer tæt på. Tag gummistøvlerne på og mærk havbunden under fødderne. Få en fantastisk naturoplevelse og hør guidens fortælling om naturen, sælerne og fuglelivet.

- **Dagstur:** Nyd frokosten med lokale råvarer på Klithus Mandø.
- **Eftermiddags- og aftentur:** Nyd Mandø-menuen, Bakskuld, Mandø Lam og årstidens dessert på Klithus Mandø.

Dagstur inkl. traktorbussen, guidetur, frokost og hestevognstur varer ca. 7 timer:

Pris børn kr. 295/voksne kr. 495.

Eftermiddags- og aftentur inkl. traktorbussen, guidetur, Mandø-menu og hestevognstur varer ca. 7 timer: Pris børn kr. 395/voksne kr. 595.



Se datoer, bestil og betal på www.mandoevent.dk



Mandø's Geschichte, Natur und Seehunde erleben

Mit dem Traktorbus ab Vester Vedsted führt die Fahrt nach Mandø mehrere Kilometer weit durchs Wattenmeer und schließlich über den hohen Inseldeich. Hier scheint die Uhr stehen zu bleiben. Die Zeit steht völlig still.

Auf einer 1 km langen Führung über die Insel erfährt man eine Menge über ihre interessante Geschichte und das Leben auf einer Insel. Auf der Führung sieht man die Mühle, die Kirche und das Inselmuseum.

- **Tagesfahrt:** Lunch mit lokalen Rohwaren im Klithus Mandø.
- **Nachmittags- und Abendfahrt:** Mandø-Menü im Mandø Klithus: Bakskuld (gesalzene, getrocknete und geräucherte Kliesche), MandøLamm und Dessert nach Jahreszeit.

Seehundsafari mit dem Pferdewagen zu den Seehunden im Wattenmeer. Die Tiere sonnen sich auf den Sandbänken und schwimmen neugierig dicht heran. Mit Gummistiefeln merkt man den Meeresboden unter den Füßen. Ein fantastisches Naturerlebnis, während der Führer von der Natur, den Seehunden und der Vogelwelt erzählt.

Die Fahrt dauert ca. 7 Stunden. Daten und Buchung: www.mandoevent.dk

Tagesausflug incl. Traktorfahrt, Führung, Lunch und Kutschfahrt: Kinder DKK 295/Erw. DKK. 495.

Nachmittags- und Abendfahrt incl. Traktorfahrt, Führung, Abendessen und Kutschfahrt: Kinder DKK 395/Erw. DKK 595.

Discover the history, scenery and seals of Mandø

Catch the tractor bus from Vester Vedsted to Mandø and enjoy the trip, which is several kilometres, across the Wadden Sea, finally passing the high dike of the island. Here, your watch might as well just stop! Time really does stand still...

Join a one-kilometre guided tour. Hear about the fascinating history of the island and what life is like here. The trip takes in the mill, the church and Mandø Museum.

- **Day trip:** Enjoy lunch made from local ingredients at Klithus Mandø.
- **Afternoon and evening trip:** Enjoy the Mandø menu at Klithus Mandø: Bakskuld (salted, dried, smoked fish), Mandø Lamb and a seasonal dessert.

Go on a seal safari by horse-drawn carriage and discover the seals on the Wadden Sea. Watch them basking on the sandbanks or swimming past, full of curiosity. Put your wellies on and feel the sea bed underfoot. Enjoy a terrific experience of nature and listen to the guide explaining about the landscape, the seals and the bird life.

The trip lasts approx. 7 hours. For dates and to book, visit www.mandoevent.dk

The day trip including tractor ride, guided tour, lunch and horse-and-carriage ride: Price child DKK 295/adult DKK 495.

Afternoon and evening trip including tractor ride, guided tour, evening meal and horse-and-carriage ride: Price child DKK 395/adult DKK 595.